



## 國立臺灣大學藥學專業學院誠徵藥學系系主任 (兼藥學專業學院院長)

臺大藥學系公開徵求下任系主任(兼藥學專業學院院長)候選人

### 一、申請條件：

1. 具有國內外大專院校正教授資格。
2. 具有藥學相關領域教學及研究之專長，在學術上卓有成就、具國際觀，並有藥學教育熱誠及領導能力。
3. 申請者現職如非本校教授，則須經醫學院教評會審查通過。

### 二、申請資料：

1. 個人履歷（含學經歷資料、教授聘書或任命信函影本、重要著作、五年內著作目錄與代表性著作）。
2. 對藥學專業學院與藥學系發展之規劃，含未來教學、研究、服務之發展目標及策略。
3. 提供五位可供詢問的專業人士之頭銜、地址、電話、email。  
以上第 1-3 項，請附紙本及電子檔各一份。
4. 國內外相關學門教授三人以上之推薦函（推薦函由推薦人逕送下列之地址或 email）。

### 三、截止日期：民國 115 年 3 月 31 日（星期二）下午 5 時前送達藥學系。

### 四、文件寄送：

臺大藥學系主任兼藥學專業學院院長選任委員會

倪衍玄 主任委員 收

Email : [wcwu@ntu.edu.tw](mailto:wcwu@ntu.edu.tw)

收件地址：100025 台北市林森南路 33 號 2 樓 213 室

聯絡電話：(02)33668754

# **Dean of School of Pharmacy, College of Medicine, National Taiwan University**

The Department of Pharmacy, College of Medicine, National Taiwan University (NTU), invites applications and nominations for the position of Chair of the Department of Pharmacy, with a concurrent appointment as Dean of the School of Pharmacy.

## **1. Qualifications**

- (1) The applicant must hold the rank of Full Professor at a domestic or international institution of higher education.
- (2) The applicant must possess expertise in pharmacy-related teaching and research, have distinguished academic achievements, an international perspective, a strong commitment to pharmacy education, and demonstrated leadership ability.
- (3) Applicants who are not currently faculty members of NTU must obtain approval through the College of Medicine Faculty Evaluation Committee.

## **2. Application Materials**

- (1) Curriculum vitae, including academic and professional background, a copy of the professorial appointment letter or certificate, major publications, a list of publications from the past five years, and representative works.
- (2) A statement of vision and strategic plan for the School of Pharmacy and the Department of Pharmacy, including future goals and strategies in teaching, research, and service.
- (3) A list of five professional references, including their titles, addresses, telephone numbers, and email addresses.

Above items (1)–(3) must be submitted in both hard copy and electronic formats.

- (4) Letters of recommendation from at least three professors in relevant domestic or international academic fields. Recommendation letters should be sent directly by the referees to the address or email listed below.

## **3. Application Deadline: 5 p.m. (GMT+8, local time) March 31, 2026**

## **4. Submission Information:**

Search Committee for the Chair of the Department of Pharmacy and Dean of the School of Pharmacy

Attn: Professor Yen-Hsuan Ni (Chair of the Search Committee)

Email: [wcwu@ntu.edu.tw](mailto:wcwu@ntu.edu.tw)

Address: Room 213, No. 33, Linsen S. Rd. Taipei City 100025, Taiwan

Telephone: +886-2-3366-8754